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Zapośrednictwem
Pľzewodni czącęgo Rady Gminy Gostynin

INTERPELACJA

(napodstawie aľt. 24ust.3 i 6 ustawy zdnia 8 maľca 1990 r. o samoľządzie gminnym)

Dostęp do usług szeľokopasmowego inteľnetu jest dzisiaj tym, czrym przed
kilkudziesięciu laty był dostęp do elektľyczności czy wodociągu. Tľudno wyobrazić sobie

funkcjonowanie ľodzin bez dostępu do informacji, świadczonych powszechnie usług czy
zaj ę ő szkolny ch pľzep r ow adzany ch c zę sto on- 1 ine.

Nie dziwi więc niepokój i niezadowolenie mieszkancőw naszej Gminy, ktőrzy
pominięci zostali pÍZł ľeaIizacji zaďania buđowy sieci światłowodowej ľealizowanej

w ľamach Pľogľamu opeľacyjnego Polska Cyfľowa. Nie jest dla nas zrozumiałe őlaczego
wiele punktów adresowych nie znalazło się wykazie białych plam opľacowanych pÎzez

Urząd Komunikacji Elektľonicznej. Stało się to nie z powodu istnienia tam odpowiedniej

infľastľuktury' ale bľaków w bazach danych spowodowanych nie przekazaniem danych pÎzez
odpowiednie podmioty. Dotknęło to ďuŻą część, mieszkańcóą a nawet całe miejscowości' jak
np. Niecki, Polesie, Gulewo.

Proszę o wyjaśnienie pľzyczyny zaistniałego ťaktu oraz o zgłoszenie adręsów nie

ujętych wbazie UKE, co umożliwiw przyszłości rozbudowę infrastľuktury iprzyłączenie sią
do szerokopasmowego internętu bez wyjątku wszystkim mieszkańcom Gminy Gostynin.
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